
Retsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 249
Kan ministeren bekræfte, at det jf. REU alm. del - svar på spm. nr. 1475
(2009-10) er således, at SKAT i 2010 ikke tilnærmelsesvist når op på samme
antal kontroller i 2010 som i 2009, og mener ministeren, at dette er tilfredsstil-
lende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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